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Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande och ordförande i Fritidsnämnden 

 

Investeringar i anläggningar och planer för idrott.  

Företrädare för kommunen påstår att kommunen ska satsa två miljarder kronor på investeringar i 
anläggningar och planer för idrott fram till år 2035. Nu vill jag veta: Vad får vi för pengarna? 

1. Vilka är de beräknade kostnaderna och avskrivningstiden för var och en av investeringarna? 

2. Vilka av investeringarna är helt nya och inte ersättning för befintliga anläggningar?  

3. Vilka är restvärdena för de anläggningar som planeras att ersättas av nya och vilka är 
konsekvenserna för miljön och klimatet av rivningarna?  

4. Vilka av investeringarna är kapacitetshöjande och i vilken grad?                                               

5. Vilka av investeringarna beräknas vara kapacitetshöjande fram till 2035 i förhållande till 
befolkningsökningen och antalet barn och unga?  

6. Ange nyckeltalen för anläggningarna 2035 och jämför med topp-10 i Sverige eftersom Nacka 
ska vara bäst på att vara kommun. 

7. Hur tillgodoser investeringarna Fritidsnämndens/kommunens närhetsprinciper?      
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